

《单词百科:geotechnical是什么意思?geotechnical怎么发音?geotechnical的解释和用法》

英语单词geotechnical是什么意思?geotechnical怎么读?geotechnical怎么发音?简答网为您整理了geotechnical的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



geotechnical怎么读

geotechnical的读音:[d i: u'teknik l]

geotechnical的意思

1、adj.岩土工程技术的;

geotechnical的双语例句

1、Director of HKU School of Professional Continuing Education and Chair Professor of Geotechnical Engineering.

香港大学专业进修学院院长,香港大学土木工程系讲座教授.

2、 The interaction between joints and the coalescence of joints are important problem for geotechnical engineering.

节理岩体的力学特性主要受控于节理,节理间的相互作用及其贯通是岩体工程的重要问题.

3、 Unsaturated steep slopes are common geotechnical problems in these civil engineering, in which landslides often occur.

非饱和土高边坡在这些工程中极为常见, 滑坡是这些工程最常见的灾害.

4、 However, mechanics of unsaturated soils is involved in many geotechnical problems.

然而许多工程实务问题大都涉及不饱和土壤之领域.

5、 The quality of undisturbed soil sample plays an important part in geotechnical investigation.

原状土样质量在工程勘察中是极为重要的.

6、 The results of sensitivity analysis are in accordance with the geotechnical engineering practice.

敏感性分析结果符合工程实践经验,表明该方法是可行的.

7、 The paper also studies new applications of GPR to accurate test geotechnical engineering.

在应用方面,开展了精确测试方面的研究.

8、 It was lightning Wind phosgene geotechnical gold-sik to yin and yang fire and water.

它是光气雷电风金植水火土阴阳能的源.

9、 Transient electromagnetic method is a widely applied approach in geotechnical investigation and surveying.

瞬变电磁法是目前工程勘察中应用较广的物探工作方法之一.

10、 This course is a core requirement for the Geotechnical Master of Engineering program at MIT.

此课程为麻省理工学院大地工程硕士班之核心课程.

11、Sufficient Geotechnical capacity under compression, tension and lateral load and applicable load combinations.

在压缩、张拉、侧向荷载和所有施加荷载组合情况下有足够的岩土方面的承载能力.

12、The most important characteristic of geotechnical material is complicated variability and remarkable uncertainties of the parameters.

岩土材料最重要的特征是具有复杂的变异性,参数值具有显著的不确定性.

以上是简答网为您整理的geotechnical怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助.查看更多关于geotechnical的用法、geotechnical的释义、geotechnical的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/geotechnical>

